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Kristína Roháčová z II.C v spolupráci s BLACKBIRD production vytvorila video  Prečo íst na
obchodnú akadémiu
. Hrajú: Emka Semančíková, Sarah Martiková, Macka Matejovičová, Timea Belániová, Robert
Gatial, Patrícia Prosbová. Ďakujeme.  
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http://www.youtube.com/watch?feature=player_detailpage&v=4cF5FLPUQUA
http://www.youtube.com/watch?feature=player_detailpage&v=4cF5FLPUQUA

